



八月份通告五 視像音樂增潤班事宜

2019-20 年度音樂班的學生，因疫情已停課了一段長時間了，為了讓同學重新起步，溫故知新。樂器班導師將在 8 月 22 日（星期六）起，提供四星期的視像音樂增潤班，讓同學透過 Moodle 自學平台，觀看導師錄影的教學片段，自行在家進行一星期練習，然後把練習成果影像片段上載。導師會跟進每位學生的學習成果並給予指導及回應。故希望同學能珍惜此機會，認真學習。詳情如下：

參與對象：	於 2019-20 年度音樂班學習以下樂器的學生			
費用：	全免（由本校資助）			
音樂班：	分為初級及高級程度，樂器班包括： 小提琴、結他、夏威夷小結他、色士風、小號、單簧管及長笛			
自學平台：	Moodle (moodle.tccs.edu.hk) 登入名稱：sXXXXXXXX(學生編號)			
階段：	一	二	三	四
教學片段發放日期：	8 月 22 日	8 月 29 日	9 月 5 日	9 月 12 日
遞交練習成果片日期：	8 月 28 日	9 月 4 日	9 月 11 日	9 月 18 日

如對本通告內容有任何查詢，請致電 2121-0884 與盛詩惠助理校長或校務處聯絡。

以上通告
學生家長/監護人

校長

校長

陳珮珊謹啟

林志江謹啟



二零二零年八月二十日

Tung Chung Catholic School



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街 8 號

Tel : 2121-0884 Fax : 2109-4803

5th Notice for August
Online Music Enrichment Class

20th August, 2020

Dear Parents/Guardians,

The 2019-20 instrument classes have been suspended for some time due to the epidemic. In order to help students catch up and prepare for the new school year, instructors of the instrument classes now offer a four-week online music training course starting on August 22 (Saturday). Students can access video clips pre-recorded by the instructors on Moodle. After practicing for a week, student have to upload their practice videos to Moodle. Instructors will monitor each student's learning progress and give feedback.

Participants :	Students taking part in 2019-20 instrument classes			
Fee :	No charge (Subsidized by the school)			
Classes :	Divided into two levels : elementary and advanced levels Instruments : Violin, Guitar, Ukulele, Saxophone, Trumpet, Clarinet & Flute			
Platform :	Moodle (moodle.tccs.edu.hk) Login : sXXXXXXXX (student number)			
Stage :	1	2	3	4
Release date of teaching video :	Aug 22	Aug 29	Sep 5	Sep 12
Date of submission :	Aug 28	Sep 4	Sep 11	Sep 18

If there are any enquiries about the content of this notice, please contact Ms. Sylvia Shing or general office at 21210884.

Thank you very much for your kind attention.

Yours sincerely,



Ms. Chan Pui Shan
Principal



Mr. Lam Chi Kong
Principal

